



**PEJABAT KESIHATAN DAERAH KUALA MUDA
KEDAH DARUL AMAN
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tel : 04-4213355 / 4455

Sebut harga ini adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan, Sijil Kewangan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MOF) dan Sijil Taraf Bumiputera yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) mengikut syarat kelayakan seperti di bawah:-

BIL	BUTIRAN SEBUT HARGA	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIPEROLEHI	SYARAT KELAYAKAN	TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
1.	<u>No. Sebut Harga:</u> PKDKM(S)07/2025 Tajuk Sebut Harga: Kerja-Kerja Naik Taraf Dan Pembinaan Bangunan Serta Lain-Lain Kerja Berkaitan Di Klinik Desa Lubok Saga	Klinik Desa Lubok Saga 16/04/2025 (Rabu)	GREED: G3 KATEGORI : B/CE PENGKUSUSAN: B04 / CE21	<u>Tarikh:</u> 16/04/2025 (Rabu) <u>Tempat:</u> Klinik Desa Lubok Saga <u>Pendaftaran & Taklimat:</u> 9.00 pagi hingga 10.00 pagi	23/04/2025 (Rabu) Sebelum jam 12.00 Tengahari (Dokumen yang lewat tidak akan dipertimbangkan)

1. Kontraktor diwajibkan menghadiri lawatan tapak dan wakil tidak dibenarkan menghadiri taklimat projek pada tarikh tersebut. Dokumen sebut harga tidak diberi sekiranya kontraktor gagal dan lewat menghadiri lawatan tapak dan taklimat projek.
2. Kontraktor dikehendaki membawa Kad Pengenalan serta salinan ASAL Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) yang asal masih sah laku tempohnya semasa Pendaftaran Lawatan Tapak beserta SATU SALINAN FOTOKOPI (tidak dikembalikan) semasa pendaftaran sesi taklimat dan lawatan tapak sebut harga. Hanya PENAMA di dalam sijil yang boleh menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak sebut harga dan wakil tidak dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak pada tarikh tersebut.
3. Dokumen sebut harga boleh didapati semasa sesi taklimat dan lawatan tapak sebut harga dengan PERCUMA. Dokumen sebut harga yang telah lengkap beserta semua dokumen wajib yang perlu disertakan hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat berlakri yang dicatitkan nombor sebut harga serta tajuk sebut harga ditulis di bahagian atas sebelah kiri dan hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebut harga tidak lewat dari masa dan tarikh tutup iaitu sebelum jam 12.00 tengahari 23 April 2025 (Rabu) di Alamat seperti berikut:-

**Pejabat Kesihatan Daerah Kuala Muda
Jalan Badlishah, 08000 Sungai Petani, Kedah
Kedah Darul Aman**

.....
DR. SUZIANA BINTI REDZUAN
PEGAWAI KESIHATAN DAERAH
PEJABAT KESIHATAN DAERAH KUALA MUDA

Tarikh Iklan: 10/04/2025